

سياسة نظام إدارة الشراكات

Partnerships Management System Policy

Top management at Dubai Land Department is committed to apply partnerships Management System in order to maintain sustainable relationships with partners, based on trust and respect, mutual benefit and work with partners to achieve common goals and share expertise, resources and knowledge and to be ensured there is no interference and duplication with partners through:

1. Commitment to implement all the requirements and legislations, laws and regulations, instructions and applicable and relevant standards.
2. Identify areas of joint work, potential future partnership opportunities, added values and potential benefits, and provide all supporting requirements to achieve them.
3. Setting the objectives of the partnership management system and supporting their achievement by defining appropriate processes and procedures and providing support resources for the implementation, measuring, reviewing and evaluating the level of achieving these objectives.
4. Publication of awareness and commitment to staff about the partnerships management.
5. Ensure that the concepts of partnerships are published and generalization of professional best-practice that related to support the strategic directions of the Department.
6. Provide continuous training to increase the efficiency of public administration staff.

The department and their employees believes that the achievement of this policy comes through deployment partnerships management system, continuous learning and development to confirm its effectiveness, then review and evaluate the system periodically to enhance the department's agility and proactivity.

تحرص وتلتزم العليا في دائرة الأراضي والأملاك دبي على إنشاء وتطبيق نظام متكامل لإدارة الشراكات المؤسسية بهدف إنشاء والحفاظ على علاقات عمل مستدامة مع الشركاء تقوم على الاحترام والشفافية والثقة والمنفعة المتبادلة والعمل مع الشركاء من أجل تحقيق الأهداف المشتركة والتشارك بالخبرات والموارد والمعارف والقدرات. ستعمل دائرة الأراضي والأملاك دبي على تحقيق هذه السياسة من خلال ما يلي:

1. الالتزام بجميع القوانين والأنظمة واللوائح والتعليمات المنظمة للعمل بما في ذلك المتطلبات القانونية والتشريعية ومتطلبات نظام إدارة الشراكات واحتياجات المعنيين.
2. تحديد مجالات العمل المشترك وفرص الشراكات المستقبلية المحتملة والقيم المضافة والمنافع المحتملة وتوفير كافة المتطلبات الداعمة لتحقيقها.
3. وضع الأهداف الخاصة بنظام إدارة الشراكات ودعم تحقيقها من خلال تحديد العمليات والإجراءات المناسبة وتوفير الموارد الداعمة لتنفيذ المبادرات والمشاريع المشتركة مع الشركاء وخطط العمل الموضوعية وقياس ومراجعة وتقييم مستوى تحقيق هذه الأهداف بشكل دوري والتعلم والتطوير وتحسين أداء النظام.
4. نشر الوعي والالتزام لدى الموظفين والمعنيين بنظام إدارة الشراكات.
5. التأكد من نشر مفاهيم إدارة الشراكات وتعميم أفضل الممارسات الإدارية والمهنية ذات العلاقة بإدارة الشراكات وبما يدعم التوجهات الاستراتيجية للدائرة.
6. توفير التدريب والتعلم المستمر وبناء القدرات والكفاءات والمعارف الخاصة بموظفي الدائرة فيما يخص إدارة وتطبيق الشراكات.

تؤمن دائرة الأراضي والأملاك دبي وموظفيها بأن تحقيق هذه السياسة يأتي من خلال تطبيق نظام إدارة الشراكات، والتعلم والتطوير المستمر لتأكيد فعاليته، ومراجعة وتقييم النظام بشكل دوري وفقاً للعمليات المعتمدة والمستجدات في بيئة العمل والموائمة دوماً مع توجهات الحكومة وتحقيق أعلى مستويات الاستباقية والرشاقة في العمل المؤسسي.

مروان بن غليطه - المدير العام لدائرة الأراضي والأملاك

Marwan Bin Ghulaita – Director General

151